

Møtereferat for Tangen-prosjektet

Sted: Åfjord kommune, møterom Fosen

Dato: 22.03.19

Klokkeslett: 13.00 (planfaglig formøte fra kl:12.00)

Deltakere: Kari Bøgle, Siri Monkan, Lars Helge Kolmannskog, Rolf Holtermann Holmen, Trude Iversen Hårstad. Rolf Øia, Bjørn Hosen, Kjell Vingen og Jan Ove Berdahl

Forfall: Ingvill Hoås Butli, Siw Jensen

Punkter på sakslisten

Planfaglig formøte: Melan

- Gjennomgang av planskisser, vedr. avgrensning av planområdet.
- Gangveg (under brua) og bru defineres på to ulike nivå, slik at man sikrer traseen.
- Arealet på Melan deles inn i to ulike funksjoner; parkering og park.
- Kan brokonstruksjon reguleres i «luft» for å ivareta hensynet til MIS-figurer?
- Kommunen sørger for innmåling av stien og forankringspunktene for gangbro.
- Driftsplan for Norddalselva og Stordalselva oversendes Plan arkitekter.

Planfaglig formøte: Tangen

- Informasjon om veg/bredde m.m på Frønes. Eksisterende veg blir målt inn.
- Bru og landkar vil få føringer for vegen på Frønes. Det har vært gunstig å lande et forprosjekt på brua, ettersom dette gir føringer for reguleringsarbeidet.
- Arbeidsgruppa beslutter å melde inn planen i interkommunalt planforum. Meldes inn på første mulige møte i Trondheim. Forslag om den 24. April.
- Åfjord kommune sender over oversikt over vannledninger, kabler m.m (SOSI)
- Dispensasjonssøknad sendes over til Plan arkitekter.
- Man øker BRA for Fosen Fjordhotell.
- Gruppa diskuterte videre prosess, og konkluderte med at man prioriterer reguleringsplanen.

Prosjektgruppemøte Tangen

- Plan Arkitekter presenterte sine foreløpige skisser. Drøfting rundt innsyn, utsikt og vannstand ifb. med kajakkaktivitet.
- Gjennomgang av ulike konseptskisser som viser hvordan man kan disponere arealet i forhold til funksjonalitet og bruk.
- Reguleringsarbeidet må prioriteres, men vi må vurdere å gjøre enkeltinvesteringer (Materiell/utstyr) for å bruke tilskudd som er bundet til 2019. Det må også gjøres noen avklaringer med KUD. (Kan plan- og reguleringsarbeid inngå som en del av prosjektet?)
- Hvilke tiltak får vi gjøre i elv? Utfylling, plastring, kaifront, flytebrygger (Diskuteres i planforum) Slike tiltak må også avklare med tanke på geoteknikk. Dette drøftes i forkant av diskusjoner med Statens vegvesen.
- Rolf H understreker at området må være fleksibelt med tanke på konserter, marked, vielser m.m.
- Treningsapparat, ildsted, kunst og belysning.
- Innspill og kommentarer til presentasjonene sendes til arkitekter.
- Arkitekt ønsker å få målt avstanden til støttemur mellom hotellet og promenade.
- ROS: Hva kan Åfjord kommune svare ut?
 - o MIS og Elv – Vemund Stjern?
 - o VA – Magne Silseth?
 - o Evt. forurenset grunn ved tidligere mølle – Sverre Fjellheim?

Neste møte avholdes den 11.04.19 kl:13.00.

Dette blir et Videomøte fra møterom 10øringen (Åfjord sparebank)

- Prosjektgruppa og Plan arkitekter inviteres.

Gjøremål	Eier(e)	Tidsfrist	Status
Presentasjon av skisser videresendes til arbeidsgruppa	Jan Ove	Straks	
innmåling av sti og forankringspunktene for gangbro (Melan)	Trude	Straks	

Gjøremål	Eier(e)	Tidsfrist	Status
Driftsplan for Norddalselva og Stordalselva oversendes Plan Arkitekter	Kjell	Straks	
Innmåling av veg og gangveg på Frønes.	Trude	Straks	
Forprosjekt på Bru (Tangen-Frønes)	Lars Helge	Straks	
Melde inn plan til interkommunalt planforum 24. april	Kjell	Straks	
Oversende oversikt over vannledninger, kabler m.m (SOSI)	Trude	Straks	
Dispensasjonssøknad sendes over til Plan arkitekter.	Kjell	Straks	
Avklaringer med KUD og gjensidigestiftelsen vedr. investeringer	Siw/Bjørn	Straks	
Innspill og kommentarer til presentasjonene sendes til arkitekter.	Alle	Straks	
Oversende avstand fra Hotellet og til støttemur.	Rolf Holmen	Straks	
ROS internt i Åfjord kommune	Jan Ove	Straks	
Booke rom til videokonferanse 11.04.19 (10-øringen)	Rolf Ø	Straks	

Åfjord 26.03.19
Jan Ove Berdahl
Referent